
Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa 24.10.2008 
 
Program: 

 
1)  Otvorenie Predsedajúci 
2)  Voľba návrhovej komisie Predsedajúci 
3)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice Predsedajúci 
4)  Miestna akčná skupina LEV, O.Z. – schválenie členského 

príspevku 
Primátor 

5)  Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských 
zariadení 

Riaditelia škôl 

6)  Rozpočty škôl a školských zariadení 
- plnenie k 30.6.2008 
- predpoklad k 31.12.2008 
- zmeny rozpočtov 

Riaditelia škôl 

7)  VZN o školských poplatkoch Dr. Sereday 
8)  Ing. Ján Staňa a manž. Renáta, Kúpeľná 60, Spišské 

Podhradie – žiadosť o odkúpenie pozemku 
Primátor 

9)  Nájomná zmluva – Ing. Ján Staňa, Kúpeľná 60, Spišské 
Podhradie 

Primátor 

10) Miloš Garčár a manž. Mária, Štúrova 3, Spišské Podhradie 
– žiadosť o odkúpenie pozemku 

MVDr. Kapusta 

11) Miloslav Bašta, Krčmeryho 6/8, Spišská Nová Ves – 
žiadosť o odkúpenie pozemku 

MVDr. Kapusta 

12) Ján Blahovský, Palešovo nám. 23, Spišské Podhradie – 
žiadosť o odkúpenie pozemku 

MVDr. Kapusta 

13) Národná diaľničná spoločnosť – výzva na uzavretie kúpnej 
zmluvy 

Zástupca primátora 

14) Kontrola plnenia uznesení Prednosta 
15) Záver Predsedajúci 

 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Mária Kicková P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mária Kaľavská P Ing. Marek Mikula P 
Štefan Faltin P MVDr. Michal Kapusta P 
Vladimír Tomko P Štefan Siváň P 
Ing. Štefan Mačuga P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 

 P = prítomný   N = neprítomný   O = ospravedlnený 
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci Mgr. Jozef Bača 
MVDr. Michal Kapusta  
Ing. Ján Lisoň 

Návrhová komisia 

Mgr. Mária Kicková 
Jozef Komara Overovatelia zápisnice 
Mária Kaľavská 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
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Rokovanie otvoril primátor mesta Mgr. Jozef Bača o 18.00 hod. V čase otvorenia rokovania bolo 
prítomných 10   poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
  
Primátor mesta navrhol po porade poslancov stiahnuť z rokovania MZ body č. 8,9 a12. Všetci 
poslanci návrh schválili. 
 
Bod č.: 4 
 Miesta akčná skupina LEV, O.Z. – schválenie členského príspevku 
 
Diskusia 
Mgr.  Bača Vysvetlil situáciu ohľadne vstupu do MAS. O tomto bode sa rokovalo na 

predchádzajúcom MZ. 
Uznesenie č.: MZ-10-8-B-1 
MZ schvaľuje fixnú výšku členských príspevkov 15,–Sk/obyvateľ/ 1 rok a ďalší pohyblivý členský 
príspevok vo výške 3% zo sumy schválených a podporených projektov počas obdobia rokov 
2008-2013 na chod Miestnej akčnej skupiny LEV, O.Z. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský - Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
Ing.  Mačuga Vysvetlil projekt cezhraničná spolupráca Poľsko – Slovensko. Je potrebné 

schváliť uznesenie. Prečítal návrh na uznesenie. Jedná sa o 
spolufinancovanie stavby Starý jarok 44 na mestské múzeum. 

Mgr. Bača Čiastka bude aktuálna v tom prípade, ak dostaneme peniaze. 
Uznesenie č.: MZ-10-8-B-2 
MZ schvaľuje záväzok voči projektu a zaväzuje sa poskytnúť 15 525,4476 EUR do rozpočtu 
projektu, ktorý bude národným spolufinancovaním v rámci Programu cezhraničnej spolupráce 
Poľsko – Slovenská republika 2007-2013. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský 0 Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
 Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení, ich 

výsledkoch a podmienkach za školský rok 2007/2008. 
 
Diskusia 
 Ing. Longauer Predniesol správu o výchovno-vzdelávacej činnosti CVČ. Správa tvorí 

prílohu zápisnice. 
Ing. Lisoň Na tejto stavbe nebola dostatočne pripravená realizácia, tak ako mnohé 

iné. Mali by sme zvážiť, že či máme robiť stavebné akcie bez toho, aby 
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sme mali realizačné projekty. 
Uznesenie č.: MZ-10-8-B-3 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Centra voľného času Spišský hrad v 
Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľ CVČ Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Mlynarčíková Predniesla správu o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ v Spišskom 

Podhradí. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Uznesenie č.: MZ-10-8-B-4 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Jurečko Predniesol správu o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Školská 3 

v Spišskom Podhradí. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Uznesenie č.: MZ-10-8-B-5 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy, Školská 3 v Spišskom 
Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Mgr. Karpatyová Predniesla správu o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ, Palešovo nám. 9 

v Spišskom Podhradí. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Ing. Lisoň Došlo k poklesu žiakov z titulu odchodu žiakov do Jablonova? 
Mgr. Karpatyová Došlo k poklesu a hlavne z titulu odchodu žiakov do Jablonova.  
Uznesenie č.: MZ-10-8-B-6 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy, Palešovo nám. 9 
v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 24.10.2008 
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Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Mgr. Krupa Predniesol  Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej umeleckej  

školy v Spišskom Podhradí. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Hanigovský Oslovovali ste aj ostatné obce čo sa týka náboru žiakov? 
Mgr. Krupa Oslovovali sme aj ostatné obce. Chceme otvoriť hudobno-pohybovú 

výchovu – prípravné ročníky. Najväčším problémom je dochádzanie 
vyučujúcich do Jablonova, ale riešime to. Maximálne sa snažíme, aby tí 
malí žiačikovia z dedín nemuseli dochádzať do Podhradia, ale aby tam 
chodili vyučujúci. Naši vyučujúci sú dosť vyťažení, ale dá sa to pri dobrej 
vôli. 

Uznesenie č.: MZ-10-8-B-7 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej umeleckej školy v Spišskom 
Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Mgr. Bača Poďakoval všetkým riaditeľom škôl a pedagogickým zamestnancom za 

prácu ako aj poslancom MZ. 
 
Bod č.: 6 
 Rozpočty škôl a školských zariadení 

- plnenie k 30.6.2008 
- predpoklad k 31.12.2008 
- zmeny rozpočtov 

 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Bolo by dobré aby sa k rozpočtu vyjadrili riaditelia jednotlivých škôl. Na 

zasadnutí finančnej komisie boli prítomní len traja z poslancov. Je 
potrebné oboznámiť ostatných poslancov s plnením rozpočtov škôl a ich 
zmenami.  

Ing. Jurečko Predniesol plnenie rozpočtu školy a návrh  zmeny rozpočtu. Žiadam aby 
ste prijali stanovisko a zaviazali sa vrátiť našej škole finančné prostriedky 
na daný účel. Aby k 30.6. budúceho roku sme ich mali vrátené späť. Bolo 
potom zbytočné dať peniaze na projekt, aby sme to nerealizovali.  

MVDr. Kapusta Nikto z poslancov nemá problém so zaviazaním financií tak, aby ste mali 
istotu a by sa vám peniaze vrátili. 

Ing. Jurečko Máme motiváciu združiť ďalšie finančné prostriedky, aby ten štartovací 
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balík bol taký, že sa z neho dá niečo urobiť. Nemálo aktivít vyvíjame tak, 
aby sa to v meste nikoho nedotklo. Nemálo realizujeme aj na filiálke na 
Prešovskej ulici, začína sa robiť fasáda, sú vymenené okná. 

Mgr. Vandraško Potrebujeme naozaj nejakú garanciu aby sme sa do projektu pustili. Preto 
ten termín 30.6. Aby sa v škole mohlo robiť cez prázdniny.  

Uznesenie č.: MZ-10-8-B-8 
MZ schvaľuje znížiť rozpočet na rok 2008 ZŠ Školská  3 na kapitole 700 o 239 000,–Sk 
a rozpočet ŠKD Školská 3 o 1 161 000,–Sk a následné viazanie týchto finančných prostriedkov 
v školskej rezerve pre potreby ZŠ Školská 3  v roku 2009 na stavbu podkrovia. 
Zodpovedný: Riaditeľ školy Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-10-8-B-9 
MZ schvaľuje zníženie rozpočtu ŠKD  
Školská 3 Spišské Podhradie v kapitole 630 o 35 000,–Sk a zvýšenie rozpočtu ŠJ Školská 3 
v kapitole 630 o 35 000,–Sk. 
Zodpovedný: Riaditeľ  školy Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Mgr. Karpatyová Predniesla plnenie rozpočtu školy a návrh zmeny rozpočtu. 
Ing. Lisoň Prečítal stanovisko finančnej komisie. 
Uznesenie č.: MZ-10-8-B-10 
MZ schvaľuje použitie zdrojov zo školskej rezervy vo výške 500 000,– Sk na čiastočné 
financovanie opravy fasády na ZŠ Palešovo nám. 9. V prípade nedostatku zdrojov v školskej 
rezerve použiť zdroje z rezervy na spolufinancovanie projektov. 
Zodpovedný: Riaditeľka školy Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Longauer Predniesol plnenie rozpočtu a návrh zmeny rozpočtu. Chcem navrhnúť 

aby sa mestu z rozpočtu tohto roku  vrátilo  z dlžných peňazí 80 tis. Sk 
a zbytok v rozpočte budúceho roka. 

Ing. Lisoň Prečítal návrh finančnej komisie. 
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Uznesenie č.: MZ-10-8-B-11 
MZ schvaľuje zníženie rozpočtu CVČ Spišský hrad, Spišské Podhradie v kapitole 700 
o 400 000,–Sk a v kapitole 630 o 135 000,–Sk. 
Zodpovedný: Riaditeľ CVČ Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
Mgr. Krupa Predniesol plnenie rozpočtu a návrh zmeny rozpočtu. 
Ing. Lisoň Nemáte priestor v rozpočte na zabezpečovacie zariadenie tohto roku?  
Mgr. Krupa Do rozpočtu na tento rok  sme to nedali. 
Ing. Lisoň Zabezpečovacie zariadenie by sme mali urobiť tak rýchlo ako sa dá. Ak 

ZUŠ nemá dosť peňazí tohto roku, tak by sa financie vyriešili budúci rok, 
podobne ako CVČ. Na budúci rok budete musieť dať žalúzie na okná 
z vlastného rozpočtu. Navrhujem zo školskej rezervy vyfinancovať montáž 
zabezpečovacieho zariadenia pre ZUŠ a v budúcom roku z rozpočtu ZUŠ 
tieto financie stiahnuť späť do rezervy. Zabezpečovacie zariadenie 
považujem za dôležitú vec. Dávam návrh, aby sa zabezpečovacie 
zariadenie uhradilo zo školskej rezervy roku 2008 s tým, že výdaj bude 
vyrovnaný s rozpočtom ZUŠ v roku 2009. 

Uznesenie č.: MZ-10-8-B-12 
MZ schvaľuje uhradiť zabezpečovacie zariadenie pre Základnú umeleckú školu Spišské 
Podhradie zo školskej rezervy roku 2008 s tým, že výdaj bude vyrovnaný s rozpočtom Základnej 
umeleckej školy v roku 2009. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
p.  Mlynarčíková Predniesla plnenie rozpočtu a návrh zmeny. 
Ing. Lisoň Mám taký názor aby sme sumu 18 tis. Sk nechali na december. Prečítal 

stanovisko finančnej komisie. 
 
Bod č.: 7 
 VZN mesta o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie. 

 
Diskusia 
 Dr. Sereday Dostali ste VZN na preštudovanie, jediný kto mal pripomienky k VZN bol 

Ing. Lisoň. Tieto pripomienky sú zapracované do VZN. Bolo to aj po 
porade  s ministerstvom školstva. Vysvetlil niektoré články VZN. 
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Ing. Lisoň Venoval som sa tomuto návrhu VZN spolu  s Ing. Jurečkom. Prečo nebol 
pripravený návrh VZN  tak, aby bolo prijaté k 1.9.? Školský zákon bol 
zverejnený  v zbierke zákonov 2.7.2008 a platí od 1.9.2008. Prečo nebol 
pripravený v čase, aby mohol byť prijatý k 1.9.? Dnes je 24.10. ak sa dnes 
príjme jeho účinnosť bude až v novembri. 

Dr. Sereday Vysvetlil situáciu.  
Ing. Lisoň SNV a Levoča si to poriešili. Aj Malý Šariš a Lipany. Majú to VZN  platné 

od 1.9.2008.  Aké príspevky vyberajú školy a školské zariadenia od 
1.9.2008? 

Dr. Sereday Na základe momentálne platného VZN. 
Ing. Lisoň Predniesol návrh na uznesenie na vykonanie kontroly. 
Uznesenie č.: MZ-10-8-C-1 
MZ ukladá hlavnej kontrolórke mesta vykonať kontrolu dodržiavania podmienok VZN o výške 
a spôsobe platby príspevkov na čiastočnú úhradu neinvestičných výdavkov v školách 
a školských zariadeniach zo 14.12.2004 v dobe jeho platnosti v roku 2008. 
Zodpovedný: Hlavná kontrolórka Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Návrh VZN bolo zverejnené na internetovej stránke. Je to návrh, v ktorom 

nie je možné nič meniť. Na našej stránke boli doplnené červené písmená 
to znamená, že sa doňho vpisovalo. Ak je to návrh, tak má byť uverejnený 
v podobe ako ho chceme prijať a nie doplňovať ho. Prečítal pripomienky 
k VZN, ktoré tvoria prílohu zápisnice. Poslanci o jednotlivých 
pripomienkach diskutovali. 

MVDr. Kapusta Dávam návrh, aby sme stiahli VZN z rokovania. 
Ing. Lisoň Každý občan a poslanec mal možnosť pripomienkovať VZN.  
Uznesenie č.: MZ-10-8-B-13 
MZ schvaľuje VZN mesta Spišské Podhradie o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Riaditelia škôl a školských zariadení Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta 0 Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 10 
 Miloš Garčár a manž. Mária, Štúrova 3, Spišské Podhradie – žiadosť 

o odkúpenie pozemku 
Diskusia 
 MVDr. Kapusta Prečítal žiadosť. Na kontrolnej komisii sme sa touto žiadosťou zaoberali, 

oslovili sme aj komisiu v Katúni a tá nemala pripomienky. Predniesol 
návrh na uznesenie. GP si urobia na vlastné náklady. 
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Ing. Mačuga Stavebná komisia sa tiež zaoberala touto žiadosťou. Vysvetlil situáciu. 
Návrh komisie je odpredať tento pozemok celý. Zarovnaný. 

Ing. Lisoň On nežiada to, čo navrhuje komisia, nemôžeme mu nanútiť odkúpiť niečo 
čo nežiada. Treba prediskutovať túto žiadosť s p. Garčárom a navrhnúť 
mu či neodkúpi zarovnaný pozemok. 

MVDr. Kapusta Pán Garčár dal žiadosť a chce odkúpiť časť pozemku. Komisia z Katúň 
s tým súhlasila v takej podobe ako to žiada p. Garčár. 

Mgr.art.Siváň Nevidím problém v tom, aby sa mu to odpredalo tak ako to chce on. 
Mgr. Bača Oslovíme p. Garčára a p. Furmana. 
Uznesenie č.: MZ-10-8-B-14 
MZ schvaľuje odpredaj pozemku pre p. Miloša Garčára a manž. Máriu bytom Spišské Podhradie, 
Štúrova 3: 

- parcela KN-C č. 87/1 o výmere 75 m2 
- časť parcely KN-C č. 90/1 o výmere 75 m2 v k.ú. Katúň.  
GP si vyhotoví žiadateľ na vlastné náklady. 

Zodpovedný: Primátor Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň 0 Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň 0 Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga - +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 
 Miloslav Bašta, Krčmeryho 6/8, Spišská Nová Ves – žiadosť 

o odkúpenie pozemku 
 
Diskusia 
 MVDr. Kapusta Prečítal žiadosť. Komisia nedoporučuje tento pozemok odpredať.  
Ing. Mačuga Stavebná komisia taktiež  nedoporučuje odpredať tento pozemok. Tieto 

pozemky sú určené pre nájomníkov, ktorí bývajú v nájomnom dome na 
Mariánskom nám. 18 

Uznesenie č.: MZ-10-8-F-1 
MZ zamieta žiadosť p. Miloslava Baštu, Krčmeryho 6/8, Spišská Nová Ves o odkúpenie 
pozemku. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 13 
 Národná diaľničná spoločnosť – výzva na uzavretie kúpnej zmluvy 
 
Diskusia 
 Mgr.Bača Je potrebné to odpredať. 
Ing. Mačuga Jedná sa o 1137 m2. Suma je 212 187,– Sk. 
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Uznesenie č.: MZ-10-8-B-15 
MZ schvaľuje uzavretie Kúpnej zmluvy číslo: X3130/62/2008/Spišské Podhradie/1031/AUTING 
s Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., Mlynské Nivy 45, Bratislava na odpredaj pozemkov na 
výstavbu diaľnice. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-10-8-B-16 
MZ schvaľuje  odpredaj pozemkov  v k.ú. Spišské Podhradie podľa GP č. 31693598 – 152/2007 
vyhotoveného firmou GEOPLAN s.r.o., Hraničná 5, Poprad pre Národnú diaľničnú spoločnosť, 
a.s. Mlynské Nivy 45, Bratislava: 

- parc.č. 2283/4 o výmere 74 m2 
- parc.č. 2250/4 o výmere 761 m2 
- parc. č. 1845/50 o výmere 279 m2 
- parc. č. 1845/51 o výmere 23 m2 

            Spolu: 1 137 m2 za sumu 212 187,-Sk. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Hanigovský Prečítal správu zo zasadnutia bytovej komisie. Komisia navrhuje prideliť 

byť na Starom jarku č. 42 p. Lányimu. Komisia súhlasí s prihlásením na 
trvalý pobyt pre p. Petra Harvana, Torysky 161 na ulicu Starý jarok 44. 

Uznesenie č.: MZ-10-8-B-17 
MZ schvaľuje pridelenie bytu č. 1 na ulici Starý jarok 42 v Spišskom Podhradí pre pána: Lányi 
Anton bytom Štefánikova 76, Spišské Podhradie na dobu určitú od 1.10.2008 do 31.12.2008 
s možnosťou predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných povinností 
nájomníka voči správcovi. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 24.10.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Hanigovský V  rozpočte budúceho roku je potrebné vyčleniť finančné prostriedky na 

odstránenie vlhkosti v prázdnom byte na Starom jarku č. 45. 
Ing. Lisoň Je televízny rozvod na ul. Starý jarok č. 45 prevádzky schopný? Je 
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potrebné dať pokyn Ing. Tirpákovi aby to preveril. A aby oznámil MZ či dal 
súhlas bývajúcim v tomto dome na umiestnenie antén. Kto poškodil 
a odbil z fasády a z rímsy? Ak nič z toho nie je, že nedal súhlas, tak nech 
rieši s tými, čo poškodili túto budovu náhradu.  Vyčísliť škodu podľa mňa 
nie je problém. Alebo to tak zostane? Funguje režim vyvesovania 
dokumentov na úradnej tabuli MsÚ? Bolo by vhodné aby sa to zaviedlo 
a aby sa nestalo, že sú na úradnej tabuli vyvesené neaktuálne veci ako 
napríklad VZN o školských poplatkoch. 

 
V Spišskom Podhradí dňa 24.10.2008 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Prednosta MsÚ 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
 
 
 
 

 Primátor mesta  
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